
 

Cēsīs, Cēsu novadā 

UZŅĒMĒJDARBĪBAS UN ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 

2024.GADA 12.DECEMBRIS 

PROTOKOLS NR. 13 
 

Sēde sasaukta: 12.12.2024. 

Sēdi atklāj: 12.12.2024. plkst.08:32:21 

Sēdi slēdz: 12.12.2024. plkst.12:00:26 
 

Sēdē piedalās: Inese Suija-Markova, Andris Melbārdis, Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis 

Putniņš, Jānis Kārkliņš, Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Ķipurs 
 

Nepiedalās: Juris Žagars 
 

Piedalās: V.Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs; L.Gintere, SIA “Cēsu 

tirgus”  valdes priekšsēdētāja; R.Eniks, SIA “Cēsu tirgus” vadītājs; A.Šteins, biedrības GIAB valdes 

priekšsēdētājs; E. Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks; E.Eglīte, 

Amatas apvienības pārvaldes vadītāja; Aigars Ķerpe, Cēsu novada Centrālās administrācijas 

Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes Nekustamo īpašumu pārvaldnieks; B.Eglīte, izpilddirektora 

vietniece; J.Balodis, Attīstības pārvaldes Vides un klimata neitralitātes nodaļas Vides aizsardzības 

speciālists; V.Gēme, Cēsu novada būvvaldes vadītāja, I.Suipe, Cēsu novada būvvaldes vadītājas 

vietniece;  D.Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste; J.Paula un A.Citoviča, Juridiskās pārvaldes juristes; 

R.Jumiķis, SIA “Adven Latvia” pārstāvis; E.Šīrante, Priekuļu apvienības pārvaldes vadītāja; L.Medne, 

Līgatnes apvienības pārvaldes vadītāja; D.Bišere-Valdemiere, Jaunpiebalgas apvienības pārvaldes 

vadītāja; E.Atvara, Vaives pagasta pārvaldes vadītāja; D.Eihenbauma, Attīstības pārvaldes vadītāja; 

I.Zicmane, Ainavu aizsardzības komisijas priekšsēdētāja; SIA “Imberteh” valdes priekšsēdētājs 

I.Bērziņš; pilnvarotās personas; E.Stapulone, domes deputāte; E.Geruļskis, domes deputāts, 

Ē.Bauers, domes deputāts, J.Rozenbergs, domes priekšsēdētājs. 

Sēdi vada:   Indriķis Putniņš, Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas priekšsēdētājs 

Protokolē:   Agita Alksnīte, Administrācijas biroja sekretāre 
 

Izsludinātā darba kārtība 

 1.  Par Adven Latvia 2025.gada investīcijas plāna saskaņošanu 

 2.  Ziņojums par SIA "Cēsu tirgus" darbību" 
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 3.  Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu 

 4.  Par Ainavu aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

 5.  Par Cēsu novada domes 2024.gada 27.decembra Noteikumu Nr.__ “Kārtība, kādā tiek 

veikta rakšanas darbu atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā vai valdījumā 

esošo ceļu un ielu zemes nodalījuma joslā” apstiprināšanu  

 6.  Par Cēsu novada pašvaldības Amatas apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klasēm 

ziemas un vasaras sezonā 

 7.  Par nekustamā īpašuma Eduarda Veidenbauma iela 18A, Cēsis, Cēsu novads, nodošanu 

atsavināšanai 

 8.  Biedrības GIAB ziņojums par deleģējuma līguma izpildi 2024.gadā 

 9.  Par konkursa “Par tiesībām veikt Cēsu novada pašvaldības ūdensobjektu apsaimniekošanu 

un  deleģēšanas līguma slēgšanu” rezultātu apstiprināšanu un deleģēšanas līguma 

slēgšanu 2025.gadam. 

 10.  Par būvvaldes lēmuma apstrīdēšanu 

 11.  Par Iskolastrelam veltīto piemiņas plāksnes demontāžu L. Katrīnas ielā 2, Cēsīs 

 

Apstiprinātā darba kārtība. 
 

Punkts  Lēmuma nosaukums 

1  Par Adven Latvia 2025.gada investīcijas plāna saskaņošanu 

2  Ziņojums par SIA "Cēsu tirgus" darbību" 

3  Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu 

4  Par Ainavu aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

5  Par Cēsu novada domes 2024.gada 27.decembra Noteikumu Nr.__ 

“Kārtība, kādā tiek veikta rakšanas darbu atļauju izsniegšana Cēsu novada 

pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošo ceļu un ielu zemes nodalījuma 

joslā” apstiprināšanu  

6  Par Cēsu novada pašvaldības Amatas apvienības pārvaldes autoceļu 

uzturēšanas klasēm ziemas un vasaras sezonā 

7  Par nekustamā īpašuma Eduarda Veidenbauma iela 18A, Cēsis, Cēsu 

novads, nodošanu atsavināšanai 

8  Biedrības GIAB ziņojums par deleģējuma līguma izpildi 2024.gadā 
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9  Par konkursa “Par tiesībām veikt Cēsu novada pašvaldības ūdensobjektu 

apsaimniekošanu un  deleģēšanas līguma slēgšanu” rezultātu 

apstiprināšanu un deleģēšanas līguma slēgšanu 2025.gadam. 

10  Par būvvaldes lēmuma apstrīdēšanu 

11  Par Iskolastrelam veltīto piemiņas plāksnes demontāžu L. Katrīnas ielā 2, 

Cēsīs 

 

1. 

Par Adven Latvia 2025.gada investīcijas plāna saskaņošanu 

Ziņo: V.Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

Izsakās R.Jumiķis, H.Vents, E.Stapulone 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Adven Latvia 2025.gada investīcijas plāna saskaņošanu” pieņemts un 

tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes Finanšu komitejā 19.12.2024. 
 

2. 

Ziņojums par SIA "Cēsu tirgus" darbību" 

Ziņo: L.Gintere, SIA “Cēsu tirgus”  valdes priekšsēdētāja; R.Eniks, SIA “Cēsu tirgus” vadītājs 

 Izsakās Baiba Eglīte, Andris Melbārdis , Guntis Grosbergs, Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese 

Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs, Elīna Stapulone, Erlands Geruļskis 

Ziņojums par SIA "Cēsu tirgus" darbību" pieņemts. 

 

3. 

Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu 

Ziņo: V.Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

 

Izsakās Jānis Ķipurs, Hardijs VENTS 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Ainavu aizsardzības komisijas izveidošanu” pieņemts un tiek virzīts 

izskatīšanai Cēsu novada domes sēdē 27.12.2024 
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4. 

Par Ainavu aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Ziņo: V.Kalandārovs, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītājs 

 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Ainavu aizsardzības komisijas nolikuma apstiprināšanu” pieņemts un 

tiek virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes sēdē 27.12.2024 
 

5. 
Par Cēsu novada domes 2024.gada 27.decembra Noteikumu Nr.__ “Kārtība, kādā tiek veikta 

rakšanas darbu atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā vai valdījumā esošo ceļu 

un ielu zemes nodalījuma joslā” apstiprināšanu  

Ziņo: E. Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada domes 2024.gada 27.decembra Noteikumu Nr.__ 

“Kārtība, kādā tiek veikta rakšanas darbu atļauju izsniegšana Cēsu novada pašvaldības īpašumā 

vai valdījumā esošo ceļu un ielu zemes nodalījuma joslā” apstiprināšanu” pieņemts un tiek 

virzīts izskatīšanai Cēsu novada domes sēdē 27.12.2024 
 

6. 
Par Cēsu novada pašvaldības Amatas apvienības pārvaldes autoceļu uzturēšanas klasēm 

ziemas un vasaras sezonā 

Ziņo:  Elita Eglīte, Amatas apvienības pārvaldes vadītāja 

 

 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Cēsu novada pašvaldības Amatas apvienības pārvaldes autoceļu 

uzturēšanas klasēm ziemas un vasaras sezonā” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu 

novada domes Finanšu komitejā 19.12.2024. 

 

 

 



 5 

7. 

Par nekustamā īpašuma Eduarda Veidenbauma iela 18A, Cēsis, Cēsu novads, nodošanu 

atsavināšanai 

Ziņo:  Aigars Ķerpe, Cēsu novada Centrālās administrācijas Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes 

Nekustamo īpašumu pārvaldnieks 

 

Izsakās Guntis Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova,  Jānis Ķipurs, Andris Melbārdis, 

Vladimirs Kalandārovs, I.Bērziņš 

Pēc balsojuma rezultātiem 6 - par (Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, Indriķis Putniņš, 

Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav, 1 - atturas (Andris Melbārdis ), 

nolēma: Nodot atsavināšanai nekustamo īpašumu Eduarda Veidenbauma iela 18A, Cēsis, Cēsu 

novads. 
 

Sēdes vadītājs pasludina pārtraukumu 10min. 

8. 

Biedrības GIAB ziņojums par deleģējuma līguma izpildi 2024.gadā 

Ziņo: A.Šteins, biedrības GIAB valdes priekšsēdētājs 

 

Izsakās Elīna Stapulone, Hardijs Vents, Jānis Balodis, Indriķis Putniņš, Jānis Ķipurs, Guntis 

Grosbergs 

Biedrības GIAB ziņojums par deleģējuma līguma izpildi 2024.gadā pieņemts 

 

 

9. 

Par konkursa “Par tiesībām veikt Cēsu novada pašvaldības ūdensobjektu apsaimniekošanu un  

deleģēšanas līguma slēgšanu” rezultātu apstiprināšanu un deleģēšanas līguma slēgšanu 

2025.gadam. 

Ziņo:  J.Balodis, Attīstības pārvaldes Vides un klimata neitralitātes nodaļas Vides aizsardzības 

speciālists 

 

Izsakās Elīna Stapulone, Dace Pastva 

Pēc balsojuma rezultātiem 7 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Hardijs VENTS, 

Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  atturas nav, 

Informācija “Par konkursa “Par tiesībām veikt Cēsu novada pašvaldības ūdensobjektu 

apsaimniekošanu un  deleģēšanas līguma slēgšanu” rezultātu apstiprināšanu un deleģēšanas 

līguma slēgšanu 2025.gadam” pieņemta. Jautājums līdz 19.12.2024. Finanšu komitejai atlikts. Uz 

Finanšu komitejas sēdi pievienot Deleģējuma līgumu. 
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10. 

Par būvvaldes lēmuma apstrīdēšanu 

Ziņo: V.Gēme, Cēsu novada būvvaldes vadītāja, D.Pastva, Juridiskās pārvaldes juriste 

 

 

Izsakās  Indriķis Putniņš, Elīna Stapulone, Hardijs Vents, pilnvarotās personas 

Pēc balsojuma rezultātiem 4 - par (Andris Melbārdis , Guntis Grosbergs, Indriķis Putniņš, Inese 

Suija-Markova) ,  pret nav, 3 - atturas (Ella Frīdvalde-Andersone, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs), 

lēmums “Par būvvaldes lēmuma apstrīdēšanu” pieņemts un tiek virzīts izskatīšanai Cēsu 

novada domes sēdē 27.12.2024. 
 

11. 

Par Iskolastrelam veltīto piemiņas plāksnes demontāžu L. Katrīnas ielā 2, Cēsīs 

Ziņo E. Kurpnieks, Īpašumu apsaimniekošanas pārvaldes vadītāja vietnieks 

 

 

Izsakās Hardijs VENTS, Inese Suija-Markova 

Pēc balsojuma rezultātiem 8 - par (Andris Melbārdis , Ella Frīdvalde-Andersone, Guntis Grosbergs, 

Hardijs VENTS, Indriķis Putniņš, Inese Suija-Markova, Jānis Kārkliņš, Jānis Ķipurs) ,  pret nav,  

atturas nav, lēmums “Par Iskolastrelam veltīto piemiņas plāksnes demontāžu L. Katrīnas ielā 2, 

Cēsīs, Cēsu nov.” atlikts uz nākamo Uzņēmējdarbības un attīstības komitejas sēdi. 

 

 

Sēdi vadīja  

Komitejas priekšsēdētājs Indriķis Putniņš 

Protokolēja  

Sekretāre Agita Alksnīte 

 

Raunas iela 4, Cēsis 12.12.2024.  

 

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS  AR DROŠU 

ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


